
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 

  

Datum: 11 04 2024 

Aan de voorzitter van de raad 

Namen en fracties steller(s) van de vragen:  

D66 Ineke den Heijer 

Onderwerp: petitie ‘Maak de oversteek veilig bij CBS Máxima en IKC de Gouden 
Griffel’ 

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden:  

1. Bent u bekend met de petitie ‘Maak de oversteek veilig bij CBS Máxima en IKC 
de Gouden Griffel’ die inmiddels al ruim 350 keer ondertekend is? 
 
2. Bent u  in gesprek de school, ouders en/of de buurt over de verkeerssituatie? 
 
3. Herkent u de gevaarlijke verkeerssituatie bij de oversteekplaats? 
 
4. Welke korte termijnmaatregelen zijn er eventueel mogelijk om de 
verkeersveiligheid ter plekke ter verbeteren? 
 
5. Bent u bereid om nader onderzoek te doen naar mogelijke lange 
termijnoplossingen? 

 

Toelichting:  
De petitie is hier te raadplegen: https://petities.nl/petitions/maak-de-oversteek-
veilig-bij-cbs-maxima-en-ikc-de-gouden-griffel?locale=nl 
 
De petitie luidt als volgt: 
Wij, Onderwijzers, schooldirecties, buren en ouders van kinderen van CBS 
Máxima en IKC de Gouden Griffel.  
Constateren dat: 
het ongeluk van vrijdag 15 december 2023 de zoveelste (bijna) aanrijding was als 
gevolg van ongeduld, agressie en asociaal rijgedrag van autobestuurders. 
de oversteek nu onveilig is en de gemeente moet ingrijpen; er moet nu echt iets 
veranderen! 

https://petities.nl/petitions/maak-de-oversteek-veilig-bij-cbs-maxima-en-ikc-de-gouden-griffel?locale=nl
https://petities.nl/petitions/maak-de-oversteek-veilig-bij-cbs-maxima-en-ikc-de-gouden-griffel?locale=nl


de veiligheid van de kinderen en buurtbewoners niet langer in gevaar mag zijn. 
en verzoeken 
Geef de veiligheid van kinderen en andere buurtbewoners de hoogste prioriteit 
zet effectieve maatregelen in om de verkeersveiligheid te verhogen 
doe dit in overleg met ouders, buurtbewoners en scholen.  

  

Wijze van indienen van schriftelijke vragen:   

(zie art. 37 Reglement van orde van de raad). 

  

 


